
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. juli 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1521 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1521:  

”Vil ministeren i forlængelse af svar på S 1557 oplyse, hvorfor det har taget så lang tid 

for Sundhedsstyrelsen at følge op på Medicinrådets anbefalinger i den i spørgsmålet 

omtalte sag? Mener ministeren, at det er rimeligt, at borgeren har måtte vente så 

lang tid på et behandlingstilbud, som, hvis det ikke foretages rettidigt, kan koste sy-

net?” 

 

Svar: 

Jeg vil henvise til min besvarelse af SUU alm. del spm. 1417 af 6. august 2020. Besva-

relsen er vedlagt som bilag.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Sofie Elsborg Larsen 
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